
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

r(lllh
'I"

	

'1"W'a4E~?~raaEnininin

	

a

	

5' rra' 5
GGG

	

iiiii i

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Országgyű lés Hivatala

Irományszám .

Érkezett : 2017 AUG 2 8,
Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyű lésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok feltenn i
Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz :

„Mit tesz a kormány, a veszélyes hatóanyagokat is tartalmazó gyógyszerek kivonás a
érdekében?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóból nemrég arról lehetett értesülni, hogy hazánkban még mindig forgalomban vannak olyan
készítmények, amelyekben megtalálható a hexachlorophen nevű hatóanyag, amely igen súlyos
mellékhatásokat válthat ki .

Tisztelt Miniszter Úr !

A veszélyes hatóanyagokat tartalmazó gyógyszerek kapcsán a következő kérdéseim lennének :

Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy ezeket a gyógyszereket kivonják a forgalomból ?
Hogyan tájékoztatják a lakosságot?
Mit tesznek annak érdekében, hogy ezek a gyógyszerek ne jelenjenek meg a különböz ő
internetes fórumok felületein?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . augusztus 28.

. Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció


	page 1

